General Manager GCC Business unit
Ahmad Yahya assumed Gulf business unit General Manager in 2021 , he responsible for Siniora business in Gulf region including the Diamond Meat Processing , Siniora Gulf, and Saudi Siniora.
In 2002 Yahya Joined the Siniora company in Palestine as a cost accountant, later became the warehouses manager. 
In 2009, he was assigned to be the finance manager for Siniora Palestine site, he worked with the finance team on the implementation of the ERP system and the control and accounting procedures, 
in 2013  , he became CFO for APSC  company , one of APIC subsidiaries 
in 2016, he assumed the responsibility of Diamond Meat company in Dubai  as finance manager for the company in the UAE country, and later expanded  to be the finance manager for the company in the Gulf region,
Yahya was graduated from Birzeit University in 2001 with a Major in accounting, having a Master's degree in Accounting and holding IACPA certificate. 
 
 


مدير عام وحدة أعمال منطقة الخليج 
تولى أحمد يحيى مدير عام منطقة الخليج لشركة سنيورة للصناعات الغذائية في عام 2021 , هو مسؤول عن أعمال الشركة في منطقة الخليج و التي تشمل كل من شركة الماسة لتصنيع اللحوم و شركة سنيورة جلف و شركة سنيورة السعودية.
في عام 2002 انضم يحيى الى شركة سنيورة فلسطين بمنصب محاسب تكاليف و فيما بعد أصبح مدير المستودعات في الشركة.
و في عام 2009 تم تعينه مدير مالي للشركة في فلسطين و قد عمل مع فريق الدائرة المالية  على تطبيق الانظمة المحاسبية و الاجراءات الرقابية و نظام ال ERP  في الشركة , في عام 2013 انتقل للعمل  في الشركة العربية لمراكز التسوق رئيسا للدائرة المالية و هي احدى شركات مجموعة أيبك.
 في عام 2016 تولى المسؤولية في شركة الماسة لتصنيع اللحوم كمدير مالي للشركة في الامارات و فيما بعد أصبح المدير المالي لمنطقة الخليج  .
حصل يحيى على بكالوريوس المحاسبة من جامعة بيرزيت عام 2001 و هو أيضا حاصل على شهادة الماجستير بالمحاسبة و الضرائب و شهادة محاسب دولي عربي قانوني معتمد.
